
Návrh: 

Zápis z jednání AS AVU dne 15.5. 2019 

 

Přítomni: Milena Dopitová,  Václav Janoščík, Vladimír Kokolia, Vojtěch Míča, Petr Rezek, Jan Šerých, 

Magdalena Vovsová, Petr Bardaševský, David Fesl, Artur Magrot, Aleš Hynek Vrkoslav 
 

Omluveni: Tomáš Džadoň, Tomáš Hlavina, Jiří Kovanda, Jiří Skála, Tomáš Svoboda, Bára Kahudová, Martin 

Malý, Maxmilián Máslo, Dagmar Morová, Erika Velická 

 

Hosté: Petra Skořepová, Kateřina Holá (studentky AVU) 

 

Program:  

1. Schválení programu jednání AS AVU 

2. Schválení zápisu jednání AS AVU 3.4.2019  

3. Informace o vzniku ekobuňky AVU (Petra Skořepová) 

4. Vyjádření podpory studentským stávkám za klima (Kateřina Holá) 

5. Etický kodex (Václav Janoščík) 

6. Informace z porady vedení AVU (diskusze k vedení ateliérů dvojicemi, diskuse ke spolupráci s Pudil Faminly 

Foundation; Václav Janoščík) 

7. Prostor pro podněty senátorů 

 

Akademický senát není usnášeníschopný. 

  

1. Schválení programu jednání AS AVU 

AS AVU se dohodl, že jednání bude probíhat podle navrhovaného programu. 

 

2. Schválení zápisu jednání AS AVU 3.4.2019 

Schválení zápisu z minulého jednání se přesouvá na jednání AS AVU 6.5.2019. 

 

3. Informace o vzniku ekobuňky AVU  

Petra Skořepová jakožto zakládající člen Ekobuňky AVU představila hlavní cíle tohoto uskupení. 

Ekobuňka AVU byla vytvořená jako skupina lidí- umělců, kteří chtějí podporovat informovanost a pozitivně 

přispívat k zavádění environmentálně šetrných opatření v chodu školy. 

Aktivity Ekobuňky se dají rozdělit do 4 základních pilířů: komunikace s vedením AVU, akce a happening, osvěta 

a přednášky, spolupráce s jinými VŠ. 

Schází se pravidelně každé úterý v 15:00, zápisy a chystané akce jsou zveřejněny na facebookové skupině 

Ekobuňka AVU a portále AVU. 

První hlavní úkol, který mají před sebou je vyvinout systém informovanosti o tom, jak se chovat v rámci školy 

ekologicky a šetrně k přírodě. 

 

Senátoři se zapojili do diskuze a upozornili na aktuální témata k řešení. 

Vyřešit problém, jak přesvědčit výrobce produktů o ekologických obalech (GD AVU), zjistit možnost spolupráce 

s Městskou částí Praha7. 

Zaměřit se na odpad, který se nachází v prostorách zahrady AVU 

Zorganizovat informativní přednášku v jednostlivých ateliérech 

 

4. Vyjádření podpory studentským stávkám za klima 

Kateřina Holá, studentka, přednesla senátorům výzvu k podpoře iniciativy Univerzity za klima. Celé znění je 

součástí přílohy zápisu. 

Univerzity za klima je nově vzniklá iniciativa zastřešující studenty, pedagogy a zaměstnance vysokých škol, 

kteří jsou znepokojeni postojem společnosti a politiků ke změnám klimatu. Podporujeme středoškolské stávky 

Fridays for Future. Požadujeme, aby se klimatická krize začala i jako skutečná krize vnímat.  

Iniciativa Univerzity za klima si klade za cíl propojit jak studenty tak pedagogy nebo zaměstnance vysokých 

škol, abychom společně otevřeli v akademické obci diskusi, jakým způsobem mohou naše univerzity a vědecká 

pracoviště přispět k zastavení změn klimatu. 

 

5. Etický kodex 
Předložený návrh Etického kodexu vyvolal diskuzi ohledně adresnosti jednotlivých formulací a struktury 

dokumentu. Tento bod bude předmětem příštího jednání AS AVU. 

 



6. Informace z porady vedení AVU  

 a) Vedení ateliérů dvojicemi pedagogů 

Vedení je k oficiální formě vedení ateliérů dvojicí pedagogů pesimistické. Je potřeba přesně definovat a oficielně 

vysvětlit takové fungování a změnit názvy jednotlivých ateliérů. 

 

b) Spolupráce s Pudil Family Foundation 

 Vedení bude nadále rozhodovat o financování AVU soukromými subjekty po diskuzi a poradě v širším plénu a 

akademickém senátu AVU.  

 

c) Artyčok bude zařazen do strukutry školy. Z toho důvodu se rektor AVU chystá vypsat konkurz na jeho pozici. 

 

d) Na minulém jednání AS bylo zřízeno nové nového středisko AVU- Kamenické dílny. V plánovaném rozpočtu 

na rok 2019 tomuto středisku nebyly vyhrazeny žádné fińanční prostředky. Na následujícím jednání AS se tento 

bod projedná. 

 

7. Prostor pro podněty senátorů 

David Fesl tlumočí požadavek studentů. Chybí jasně definovaná forma způsobu, jak řešit případný problém 

sexuálního obtěžování na škole. Je potřeba jasně určit na koho se obrátit a choulostivé téma v psychicky vypjaté 

situaci bezpečně řešit. V této věci senátoři doporučili zainteresovat prorektora pro studijní záležitosti a téma 

zařadit do programu Prosemináře – úvod do studia, kterým prochází v zimním semestru povinné každý student 

1. ročníku. 

 

Příští jednání je naplánováno na 5. června 2019 

 

Zapsala: Anna Vlasáková 


